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1. Aktiviteter	
	
Styret	ønsker	å	videreføre	vårt	hovedmål	om	å	tilby	faglig,	relevante	og	kompetansebyggende	
tiltak	for	medlemmene.	
	
Vårt	primærfokus	er	arrangement	av	fagmøter	som	skal	både	være	faglig	og	sosialt.	Vi	har	valgt	
å	legge	opp	våre	fagmøter	med	servering	av	tapas	og	drikke,	noe	som	har	vist	seg	å	være	mottatt	
positivt.	Herværende	årsmøte	er	et	resultat	av	det	ønske.	I	år	vil	vi	fortsette	arbeidet	med	å	
arrangere	seminar	til	vinteren	som	vil	være	minst	en	heldagsseanse	med	påfølgende	sosiale	
aktiviteter	og	middag.		
	
I	tillegg	vil	vi	søke	å	arrangere	ytterligere	to	kveldsmøter	med	relevante	temaer	i	inneværende	
år.	Som	vanlig	er	vi	alltid	åpne	for	konkrete	ønsker	fra	medlemmene.		
	
Vi	ønsker	videre	å	bli	hørt	tydeligere,	og	vil	aktivt	sørge	for	at	BJ	blir	tatt	med	på	relevante	
høringer.	For	å	understøtte	dette	arbeidet	er	det	ønskelig	at	man	ser	nærmere	på	å	danne	
nettverk	og	forskjellige	fora	hvor	bedriftsjurister	kan	møtes	å	for	å	diskutere	nærmer	konkrete	
fagområder.	
	
Basert	på	innspill	til	årsmøtet	vil	styret	også	se	nærmere	på	hvorledes	man	gjennom	klok	
organisering	av	aktiviteter	kan	involvere	flere	medlemmer.	Dette	går	ikke	minst	på	en	
kartlegging	av	hvilke	tilbud	medlemmene	etterspør.	Gjennom	det	nyetablerte	CRM	systemet	til	
NJ,	vil	vi	i	samarbeid	med	NJ	sitt	sekretariat	gjennomføre	en	slik	kartlegging.	
	
Det	er	forventes	avholdt	i	alt	8	-10	styremøter	i	perioden	2018	-	2020.	
	
Vi	fremover	også	fokusere	på	ECLA	aktiviteter	og	hva	dette	kan	gi	våre	medlemmer.	ECLA-
representasjonen	videreføres	med	Erik	Warberg	som	representant	for	BJ	og	med	Cecilie	Kjelland	
i	ECLA	Executive	Board.	
	
	
	
	
Oslo,	15.	mai	2018	
	
Erik	Warberg	
Styrets	leder	
 
 


